
PROTOKOL nr 6
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczeristwa Publicznego i Ochrony Srodowiska

ktore odbylo sill w dniu 9 marca 2011 roku
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o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkieh zebranyeh
Przewodniczacy Radoslaw Dec (Iista obecnosci stanowi zalacznik nr I do protokolu).

Porzadek obrad:
I. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Spotkanie z Prezesem Oehotniezej Strazy Pozarnej z Radzymina.
5. Spotkanie z Komendantem Polieji z Marek.
6. Spotkanie z Naezelnikiem wydzialu Monitoringu, Zarzadzania Kryzysowego

i 0 bronnosci,
7. Om6wienie lokalizaeji zakupionyeh defibrylatorow AED.
8. Sprawv rozne.
9. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskOw w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wnioskow,

Pkt 4. Spotkanie z prezesem Ochotniczej StraZy Pozarnej z Radzymina.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zaprosil na posiedzenie komisji Prezesa Oehotniezej
Strazy Pozarnej z Radzymina Pana Edwarda Szymankiewieza.

Prezes Oehotniezej Strazy Pozamej z Radzymina poinformowal, ze w Radzyminie
funkejonuje Oehotnieza Straz Pozama ktora liezy 60 ochotnikow, udziela sie aktywnie ok. 33
os6b. Gmina Radzymin zatrudnia jedna osobe na pelnym etaeie konserwatora - kierowey, jest
on do pelnej dyspozyeji Strazy Pozarnej, Straznica OSP w Radzyminie jest wlasnoscia
stowarzyszenia Oehotniezej Strazy Pozarnej w Radzyminie. OSP w Radzyminie funkejonuje
w formie stowarzyszenia. Straz w Radzyminie posiada 7 samoehod6w, i 5 jednostek
oehotniezyeh, budzet gminy na ten eel wynosil ok. 503 tys zl z ezego OSP w Radzyminie
wykorzystala 195 tys zl z czego 160 tys zl pochlonela dzialalnosc bojowa. OSP w
Radzyminie w roku ubieglym w 240 zdarzeniaeh bojowyeh na terenie Gminy Radzymin i
powiatu wolominskiego w tym 47 na terenie Marek.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zapytal Burrnistrza Janusza Werczynskiego jaka
kwota wspieranajest Straz Pozarna z budzetu miasta Marki.

Burrnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze kwota dotaeji wynosila z reguly 40 tys zl
przekazywana Komendantowi Panstwowej Strazy Pozarnej.

Prezes OSP w Radzyminie poinformowal, iz jednostka OSP otrzymuje zwrot kosztow
za dzialanie na nie swoim terenie, jednakze zdaniem Pana Prezesa jest to kwota nie
adekwatna w stosunku do poniesionyeh koszt6w.



W dyskusji wzieli udzial rowniez; radna Maria Przybysz - Piwko, Przewodniczacy Rady
Marcin Piotrowski, radny Dariusz Boryczko, radny Marek Szczepanowski, radny Jacek
Orych. Radni zadawali pytania Prezesowi Osp w Radzyminie Panu Edwardowi
Szymankiewiczowi odnosnie wewnetrznego funkcjonowania strazy i sposobach finansowania
z budzetu gminy.

Pkt. 5. Spotkanie z Komendantem PolicH z Marek.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zaprosil na posiedzenie komisji Komendanta
Komisariatu Policji w Markach Pana Andrzeja Oleksiaka.

Radny Jacek Orych zapytal Komendanta Andrzeja Oleksiaka, czy spodziewane jest
zwiekszenie zatrudnienia w komisariacie w zwiazku z przeniesieniem do nowego budynku.

Komendant Andrzej Oleksiak poinformowal, iz obecnie w komisariacie pracuje 40
funkcjonariuszy w tym dwa cywilne etaty. W ubieglym roku zwiekszono zatrudnienie
05 nowych etatow. Komendant podkreslal, ze dazy do tego aby jednostkajeszcze bardziej sie
rozbudowala. Komendant no~iZ..s1aD-o.he.c.ny-Ko.misariatu...P.olicjLw-Markach_W¥Oosi _
obecnie 10 policjantow pracujacych w ogniwie kryminalnym, 5 policjantow dzielnicowych, 2
komendantow, 5 dyzurnych, 16 policjantow do sluzby patrolowej.

Radny Marek Szczepanowski poruszyl temat braku aresztu sledczego w Markach, co wiaze
sie z ciaglymi wyjazdami funkcjonariuszy w zwiazku z przewozeniem zatrzymanych do
aresztu.

Komendant Komisariatu w Markach poinformowal, ze w chwili obecnej w Komendzie
Powiatowej w Wolominie jest siedem komisariatow z czego zaden nie posiada takiego aresztu
zatrzymari. Aktualnie taki jest i moze funkcjonowac zgodnie z prawem w Rejonowej
Komendzie Powiatowej.

Radny Dariusz Boryczka zapytal Komendanta, czy zwiekszenie patroli ponadnormatywnych
moze jeszcze bardziej zwiekszyc bezpieczenstwo,

Zdaniem Komendanta jest to jedno z narzedzi, ktore powoduje to, ze jest wiecej patroli na
ulicach jednoczesnie. Policjanci pelniacy sluzbe ponad normatywna pelnia miedzy innymi
zadania zwiazane z zabezpieczaniem imprez masowych. Pan Andrzej Oleksiak poinformowal
rowniez, iz jest juz podpisane porozumienie na nowe sluzby ponadnormatywne.

Radna Maria Przybysz - Piwko zapytala jak zmienia sie struktura zdarzen w Markach.

Komendant zaznaczyl, iz obecnie w Markach najwiekszym problemem sa wlamania do
mieszkan, mimo podjecia szeregu dzialan zmierzajacych do zapobiegania takim zdarzeniom
one jednak nadal wystepuja,

Glos w dyskusji zabral rowniez Burmistrz Janusz Werczyriski, zapytal jakie odzwierciedlenie
w poprawie stanu bezpieczeristwa mialy zeszloroczne inwestycje m.in. monitoring i nowy
komisariat.



Komendant Andrzej Oleksiak podkreslil, iz zeszloroczne inwestycje wywarly pozytywny
wplyw na poprawe postrzegania miasta zarowno pod wzgledem wizerunkowym i jak
stanu bezpieczenstwa,

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli rowniez Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski,
radny Dariusz Boryczko. W trakcie rozmowy poruszane byly tematy zwiazane m.in.
z planowanymi wydatkami Komendanta w zwiazku z dofinansowaniem z budzetu miasta
Marki na rok 2011, ruch komunikacyjny przy osiedlu mieszkaniowym przy ul. Duzej
wMarkach.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zlozyl wniosek w sprawie przeniesienia pkt 6.
porzadku obrad kt6ry brzmi: Spotkanie z Naczelnikiem wydzialu Monitoringu, Zarzadzania
Kryzysowego i Obronnosci na kolejne posiedzenie komisji.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
____-'z;::a:.Jp:::r"?z:l:'1c<ciem wniosku - 10

przeciw- 0
wstrzymalo sie - I
(w glosowaniu bralo udzialll radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zlozyl kolejny wniosek w sprawie przeniesienia pkt
7. porzadku obrad kt6ry brzmial: Om6wienie lokalizacji zakupionych defibrylatorow AED na
kolejne posiedzenie komisji.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 8
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial9 radnych; dwie osoby nieobecne w momencie glosowania).

Wniosek zostal przyjety,

Pkt 8. Sprawy roine.

Nie podjeto dyskusji w tym pkt.

Pkt. 6. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1600 Przewodniczacy Radoslaw Dec zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.
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